
Zápis z jednání komise životního prostředí 
ze dne 24. 9. 2018 

 

Přítomni:  Huk, Beran, Hošková, Mikyška, Štifter, Votava 

Omluveni:  Humplová, Reehová, 

Hosté:   Burgetová  
 

Zahájení jednání: 18:05 hod 

Konec jednání:     19:35 hod 
 

 

Program:  

 

1) Informace pana Votavy k následkům bouře Fabianne na zeleň v katastru města 

Stromy ve městě nebyly bouří vážně poničeny. Spadlý akát nad schody v serpentině byl 

odstraněn hasiči, zlomená vysazená lípa na Nám. 5. května, polámané větve po území Roztok. 

Není nahlášen žádný městský strom, který by poničil cizí nebo městský majetek. Rozlomena 

byla koruna památného jinanu na soukromém pozemku v Tichém údolí a několik dalších 

stromů na soukromých pozemcích na území města. V ul. Palackého na soukromém pozemku 

byl odstraněn zlomený vzrostlý smrk, kvůli nebezpečí z prodlení. 

 

2) Informace z pracovní schůzky s projektanty Územní studie krajiny ORP Černošice 

Pan Huk s p. Beranem komisi informovali o schůzce s projektanty Územní studie krajiny 

ORP Černošice, která se konala 28. 8. 2018 na MÚ Roztoky. 

 

3) Informace z OŽP 

Pí Burgetová komisi seznámila s činností odboru v péči o zeleň během roku 2018 a plánem na 

údržbu zeleně v příštím roce. OŽP by potřebovalo posílit technické a personální vybavení 

TSM pro kvalitní péči o zeleň (kvalifikovaný zahradník, mechanizace na zalévání). 
 

Komise doporučuje RM v budoucím volebním období systematicky vyhodnotit ekonomicky i 

technicky vhodný způsob údržby zeleně ve městě. Zeleně v intravilánu města přibývá a 

vyžaduje kvalifikovanou údržbu (ev. rozvoj). Je otázkou, jestli bude výhodnější posílit TSM, 

nebo situaci řešit zakázkou na zahradnickou firmu. 

 

 

Zapsal:  Ladislav Zeman 


